
 

 

 

 

Kvalifikační turnaje o extraligu kadetů (U18) 2023/24 
• Skupina B se hrála v Plzni =  1.Volejbal Sokolov,  2.USK Slavia Plzeň,  3.TJ Kralupy,  4.SK Dansport Praha,  5.TJ 

Jiskra Havlíčkův Brod 

• Skupinu A hostil Kolín, hrálo v ní celkem šest týmů, včetně celku Red Volley Frýdlant nad Ostravicí. V sobotu 
frýdlantští kadeti porazili Poličku 3:0 a Sokol Šlapanice 3:1. V neděli nejdříve porazili Hronov 3:0 a 
v posledním zápase podlehli nejtěsnějším rozdílem domácímu Volejbal Kolín 2:3 (tie break 14:16). DRUHÉ 
MÍSTO VE SKUPINĚ ZNAMENÁ, ŽE RED VOLLEY FRÝDLANT n/O BUDE V PŘÍŠTÍ SEZÓNĚ STARTOVAT 
V EXTRALIZE TÉTO VĚKOVÉ KATEGORIE– GRATULUJI 

 

NA POŘADU BYLO TAKÉ PRVNÍ KOLO MČR MLADŠÍCH ŽÁKŮ = týmy našeho kraje startovaly ve 

skupinách B a C. Pořadí skupiny B:  1.Volejbalový spolek Ostrava,  2.Green Volley F-M,  3.Blue Volley Ostrava,  
4.Happy Sport Opava,  5.VK Ostrava.   Ve skupině C skončil celek Nového Jičína na druhém místě 
 

Volejbalisté Karlovarska první postupový mečbol Lvů do finále odvrátili 
Do třetího semifinálového utkání 

vstupovalo Karlovarsko za nepříznivého 

stavu 0:2 na zápasy s vědomím, že další 

prohra mu zavírá cesta za obhajobou 

titulu. Ale jak se zdá, pod tlakem 

Západočeši hrát umí. Trenér Jiří Novák 

měl šťastnou ruku, když do základní 

sestavy poslal smečaře Wieseho a 

univerzála Lamance a ti byli nakonec 

hlavními strůjci vítězství Karlovarska 

v třetím duelu. Pražský tým celý zápas 

tahal za kratší konec, nenašel se nikdo, 

kdo by zvedl „lví prapor“. 

VK ČEZ Karlovarsko – VK Lvi Praha 3:0 (25:20, 25:21, 25:21) stav série 1:2  Počet diváků: 1 150 
Daniel Pfeffer (kapitán VKK): „Takto se brání pes zahnaný do kouta. My už musíme jen takto. Klíč máme, tak to 

musíme zkusit znovu v Praze.“ 

Jiří Novák (trenér VKK): „Já jsem moc spokojený. Vydrželi jsme celý zápas hrát agresivně. Když se nám něco 

nepovedlo, tak jsme na to nemysleli a hráli jsme dál. Vyšla nám i sázka na čtyři kluky do základu z loňské sezóny, 

kteří si už play off prošli. Chci taky moc poděkovat divákům, kteří nás tlačili v těžkých chvílích a v podstatě nás 

nenechali spadnout dolů. To vítězství patří jim.“ 

Jakub Janouch (kapitán Lvů): „V prvé řadě děkuji našim fanouškům, že nám fandili celý zápas, i přestože jsme 

nevyhráli ani set. V druhé řadě gratuluji domácím. Myslím si, že první dva sety byl rozdílovým hráčem Wiese a třetí 

se přidali ostatní. Jednoduše nás přehráli ve všech činnostech.“ 

Juan Manuel Barrial (trenér Lvů): „Naše hra bylo jednostranná. Sice jsme ze začátku byli agresivní, ale nebyli 

jsme na tom stejně jako minulý týden. Přijeli jsme to jen zkusit, protože když proti sobě máte tak silný tým, jako je 

ten váš, tak musíte být agresivní a vcítit se do hry, což se nám dnes nepovedlo.“ 
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Karlovarsko titul neobhájí, po strhující bitvě do finále postupují pražští Lvi 
Dva roky vládli UNIQA volejbalové extralize mužů volejbalisté Karlovarska. Pro třetí sadu zlatých medailí 

si však nedojdou. Proti byli Lvi, kteří ve čtvrtém semifinále přehráli Západočechy 3:2 a slaví vytoužený 

postup do finále. Fanoušky jistě potěší, že na něm měli výrazný podíl čeští hráči. Ve čtvrtém setu                         

a tiebreaku řádili na ploše Unyp areny mladíci David Kollátor a Jan Vodička. MVP klání dle aplikace 

SmartVolley byl vyhlášený ostřílený reprezentant Milan Moník. „Nedokážu popsat své pocity. Spadla z nás 

tíha a jsme šťastní,“ uvedlo libero Lvů poté, co převzalo cenu z rukou patrona.  

VK Lvi Praha – VK ČEZ Karlovarsko 3:2 (25:22, 25:21, 14:25, 16:25, 17:15)   stav série 3:1 
Rozhodčí: Grabovský, Spáčil  Počet diváků: 1621 

Jakub Janouch (kapitán VK Lvi 

Praha): „Neskutečné drama. Samozřejmě 

jsem ve své kariéře odehrál spoustu zápasů, 

ale podobný si nepamatuji. Děkuji moc 

divákům, dva sety jsme hráli dobře, další dva 

úplně vypadli z rytmu a oni na nás přesto 

nezanevřeli. Před tiebreakem všichni stáli a 

pumpovali nám krev do žil. To nás semklo. 

Zariskovali jsme a hráli s výrazně omlazenou 

sestavou. Klobouk dolů před Davidem 

Kollátorem a Honzou Vodičkou, kteří nikdy do 

tak těžkého utkání nenastoupili a zvládli to. 

Jdeme dál, ještě není konec.“ 

Juan Manuel Barrial (trenér VK Lvi 

Praha): „Jsem nesmírně šťastný, byl to 

fantastický zápas. V prvních dvou setech nám všechno vycházelo, ve třetím a čtvrtém soupeři skvěle podávali. 

Zariskovali jsme a poslali na hřiště mladíky Vodičku a Kollátora. Vyšlo to a můžeme se těšit na finále.“ 

Daniel Pfeffer (kapitán VKK): „Od začátku jsme tak moc chtěli, až to bylo z naší strany šílené. Po dvou setech jsme 

ze sebe setřásli nervozitu a začali hrát skvělý volejbal. Tiebreak byl nervydrásající a trochu o štěstí. Celkově byla série 

hodná finále, které by si rozhodně zasloužili naši fanoušci. Jsem zklamaný, že jsme jim ho nedokázali dát. Co 

předváděli, bylo neskutečné. Ať jsme hráli kdekoli, cítili jsme se jako doma.“ 

Jiří Novák (trenér VKK): „V první řadě chci pogratulovat Lvům. Dva sety jsme byli špatní, pak jsme se sice rozjeli, ale v 

tiebreaku udělali více drobných chyb. Sérii jsme si neodpracovali tak, jak jsme měli a teď se musíme soustředit na boj o 

třetí místo. Medaili chceme získat už kvůli našim fanouškům. Přijelo jich 150, byli výborní, za což jim moc děkuji.“ 
 

Popis utkání: Drobná nervozita byla znát na Lvech v úvodu klání. Karlovarsko využilo jejich chyb a dostalo se do 

tříbodového vedení (5:8). Poté se domácí uklidnili, McCarthy a Schouten předvedli série na podání a Moník vládl příjmu. 

Skóre se otočilo a Pražané mohli být spokojenější – 25:22. 

Závěr sady hosty zřetelně otřásl a domácím nasadil křídla. K potěše vyprodané Unyp areny si Lvi vytvořili náskok 16:9. 

Horké karlovarské kaštany z ohně musel tahat benjamínek Pastrňák, při jehož servisu se Západočeši vrátili do hry (16:14). 

Víc však nedokázali. Velkou zásluhu na tom měl výborně útočící Kriško – 25:21. 

Dohrát i brilantně rozehranou partii, není vůbec jednoduché. Lvi působili zkraje třetího setu zakřiknutě a brzy prohrávali 

3:7. Oddechový čas kouče Barriala pomohl a Pražané se při podání Kriška bleskově dotáhli (7:7). Karlovarsko se znovu 

nadechlo k náporu, při servisu Wiesseho svítilo na tabuli skóre 13:16 a Keemink sadu dokonce dopodával – 14:25. 

Také čtvrté dějství začalo lépe Karlovarsko a po esu Ihnáta si vypracovalo čtyřbodový náskok (4:8). Lvi prostřídali sestavu, 

na plochu poslali mladou krev Vodičku a Kollátora, leč Západočeši nechybovali (5:13). Takový zápas si zkrátka zasloužil 

tiebreak – 16:25. 

Ve zkrácené hře ponechal trenér Lvů v sestavě oba české talenty. To se ukázalo jako prozíravé.  Pražané se dostali do 

čtyřbodového vedení i ke třem mečbolům. Poté, co zaúřadoval trojblok Kriško, McCarthy a Kollátor, hala explodovala 

nadšením – 17:15. 



Návštěvnost v Českých Budějovicích trhá rekordy už v semifinále 

 
Takovou návštěvu zažila českobudějovická 

Sportovní hala naposledy při Lize mistrů v 

sezoně 2019/20. Příznivci sportu z Českých 

Budějovic a okolí přišli volejbalistům na 

pomoc v klíčovém zápase play-off a měli 

velký podíl na tom, že Jihostroj vyrovnal stav 

semifinálové série s Libercem. „Bylo to 

fantastické. Lidé nám přišli pomoct a moc jim 

za to děkujeme!“ vzkazuje trenér Vojtěch 

Zach. 

 

V semifinále mezi Duklou a Jihostrojem platí i nadále „můj dům, můj hrad“ 
Ve druhé semifinálové dvojici si zatím 

hlídají obě družstva domácí prostředí,           

a proto je stav nerozhodný 1:1 na zápasy. 

Jako by se opakoval finálový duel z ročníku 

2018/19. Jihostroj boj o zlato začínal doma                 

a zvítězil 3:2, protože 100% využil domácí 

palubovku. I letos Liberec využil v prvním 

střetnutí domácí prostředí a získal první 

bod za vítězství 3:0. Na jihu Čech Jihostroj 

před 2.074 diváky dokázal vyrovnat, když 

zvítězil 3:1. Podle tvrzení „moje palubovka 

– můj hrad“ byla tak na tahu liberecká 

Dukla. Od prvních míčů si domácí udržovali 

soustředěnou hrou vedení, které proměnili 

v zisk první sady. I v druhém setu Dukla 

předváděla velmi kvalitní výkon a Jihostroj 

získával pouhých 16 bodů. Třetí set patřil 

Jihostroji, který využil několika 

nevynucených chyb Dukly a hlavně udržel 

hrací pohodu i při častém přerušení hry po častých výzvách jestřábího oka. Čtvrtý set byl nejvyrovnanější a 

nejdramatičtější, Dukla využila domácího prostředí a po vítězství 3:1 získala i důležitý druhý bod v semifinále (2:1). 

VK Dukla Liberec - VK Jihostroj České Budějovice 3:1 (25:17, 25:16, 19:25, 25:22) 
stav série 2:1 Rozhodčí: Zdeněk Grabovský, Lukáš Spáčil, delegát Antonín Pejpal      Počet diváků: 768 

Lukáš Ticháček (kapitán Dukly): „Zase jsme potvrdili, že v naší hale nám to jde trošku lépe na servisu než venku. 

První dva sety jsme si právě servisem hrozně pomohli. Přišlo mě, že ve třetím setu nám trošku došly síly. Budějovice 

se dostaly trošku nahoru, protože začali lépe podávat. Čtvrtý set byl hrozně důležitý a asi jsme si to i zasloužili, 

protože jsme byli zase lepší.“ 

Martin Demar (trenér Dukly): „První dva sety neskutečný volejbal od našich chlapců. Hrát takovýto volejbal, 

tak by byl málokterý klub, který by nás dokázal porazit. Ve třetím setu se dalo čekat, že polevíme, že se takový výkon 

nedá udržet. Koncentrace maličko opadla, v takovém tempu se to nedá vydržet. Klobouk dolů před chlapci a 

respekt k soupeři a hráčům.“ 

  



Martin Kryštof (kapitán Jihostroje): „Gratulace Liberci ke druhému bodu. My jsme si dnešní utkání 

zkomplikovali v prvních dvou setech, kdy jsme vůbec nehráli. Až ve třetím jsme se dokázali do utkání vrátit, konečně 

jsme trefili servis a tím pádem jsme se i uvolnili. Bohužel ve čtvrtém setu byli domácí proti a zaslouženě vyhráli 

3:1.“ 

Vojtěch Zach (trenér Jihostroje):„Domácí hráči využili domácí prostředí a hráli výborně na servisu, minimálně 

první dva sety. My jsme hráli venku a tím na příjmu trochu hůře a to byl zásadní rozdíl.“ 

České Budějovice vydřely výhru a míří k rozhodujícímu utkání pod Ještěd 
České Budějovice opět 

přepisovaly rekordní návštěvu 

sezony. Na boj o všechno přišlo 

Jihostroj podpořit dva a půl 

tisíce fanoušků, kteří sledovali 

nervy drásající bitvu. Když se 

Dukla dostala do vedení 2:1 na 

sety, měli Jihočeši nůž na krku. 

Licek v čele s vyprodanou halou 

však zaveleli k obratu a 

Jihostroj nakonec vyhrál 

nádherný zápas v tie-breaku. O 

postupujícím do finále UNIQA 

extraligy se tak rozhodne ve 

čtvrtek v Liberci. 

VK Jihostroj České Budějovice – VK Dukla Liberec 3:2 (25:18, 21:25, 23:25, 25:21, 15:8) 
stav série 2:2 Rozhodčí: Činátl R., Dmejchal M. Počet diváků: 2506 

Martin Kryštof (kapitán Jihostroje): „Úžasný zápas ve skvělé atmosféře, která nás dohnala k nádhernému 

vítězství v tie-breaku. Zkomplikovali jsme si zápas ve třetím setu vlastními chybami. Měli jsme pohodlný náskok   

a naší nepozorností jsme vítězství ve třetím setu ztratili, takže o to bylo těžší se vrátit do zápasu. Martin Licek 

zavelel k obratu a nakopl nás servisem a obrovskými emocemi, za to mu patří velký dík. Ve čtvrtek jedeme do 

Liberce, kde budeme chtít vystrčit drápky a porvat se o finále.“ 

Vojtěch Zach (trenér Jihostroje): „Hrozně těžký zápas. Třetí set jsme měli dohrát do vítězného konce, tam 

jsme zklamali sami sebe. Pak v sobě hráči našli vnitřní sílu a za to jim děkuju, protože to nebylo lehké. Takový 

zápas je pro všechny z nás velká zkušenost, která nás doufám nakopne. Musím říct, že Dukla hraje celou sérii 

opravdu dobře a my musíme vždycky předvést to nejlepší, co umíme. Pátý zápas bude otevřený a věřím, že nás 

tentokrát přijede podpořit ještě více fanoušků. Je jasné, že nás jejich podpora nesmírně zvedá a hrajeme více 

srdcem.“ 

Lukáš Ticháček (kapitán Dukly): „Byli jsme celkem blízko k postupu, ale Licek se rozhodl, že chce jet ještě do 

Liberce. Jihostroj se díky jeho výkonu probudil ve čtvrtém setu a zaslouženě vyhrál.“ 

Martin Demar (trenér Dukly): „Mrzí nás, že jsme ztratili vedení 2:1. Věřil jsem, že v tie-breaku vyhrajeme, ale 

bohužel jsme dělali chyby na přihrávce a brali jsme i míče, které šly do autu. Cestou do Liberce si to budeme ještě 

vyčítat, ale zítra už musíme přepnout a soustředit se na čtvrteční zápas.“ 
 

Brno jede, Prostějovu ani Liberci druhé semifinálové duely vítězství nepřinesly 
Druhé výhry brněnských celků v semifinále play-off UNIQA volejbalové extraligy žen 2022/23 navýšily jejich šance 

na postup do finále. Mnohem více se na vítězství nadřely volejbalistky Králova Pole. Ty sice v Prostějově vedly už 

2:0 na sety, ale nechybělo mnoho, aby oslabené prostějovské bojovnice utkání otočily ve svůj prospěch. Tiebreak 

ale nakonec zvládly lépe Brňanky. Šelmy proti Liberci v prvních dvou setech doslova excelovaly. Hostující Dukla se 

dostala do hry až ve třetím setu, avšak nedokázala proměnit několik setbolů a utkání ještě zdramatizovat. 



VK PROSTĚJOV – VK KRÁLOVO POLE  2:3   (21:25, 24:26, 26:24, 25:23 a 10:15) 
 

Takřka dvě a půl hodiny trvala neskutečná 

bitva druhého utkání v Národním 

sportovním centru PV. Nemocné či 

zraněné prostějovské volejbalistky vstaly 

z postelí a šly skoro z fleku bojovat s 

rozjetým Královým Polem, kterému 

nakonec srdnatě vzdorovaly dlouhých pět 

sad. Ač prohrávaly už 0:2, dokázaly poměr 

setů srovnat a přiblížily se k zápasovému 

triumfu, za takových okolností vskutku 

hrdinnému až senzačnímu. Tiebreak si ale 

soupeřky pohlídaly, v rozhodujících 

chvílích byly přece jen lepší a vedou již 2:0 

na duely. 

Simona Bajusz (kapitánka VK Prostějov): „Rvaly jsme se, co to šlo. Poslední dobou jsme skoro všechny měly 

zdravotní problémy, některé z nás po nemoci trénovaly jeden den a hned šly do zápasu. S ohledem na tohle jsme 

ze sebe vyndaly všechno. Rozhodl až tiebreak, kde nám asi trochu došly síly. Udělaly jsme několik hrubých chyb, 

které nás stály vítězství.“ 

Miroslav Čada (trenér VK Prostějov): „Nakonec jsme samozřejmě po nejtěsnější porážce zklamaní. Sice jsme 

prohrávali už 0:2 na sety, ale pořád s Královým Polem drželi krok. Celý zápas byl strašně vyrovnaný, rozhodovaly 

závěry jednotlivých sad. Vzhledem ke zdravotnímu i tréninkovému stavu, v jakém náš tým dnešní utkání 

absolvoval, do něj holky daly absolutní maximum. Tím větší škoda, že to nevyšlo na vítězství, po vyrovnání na 2:2 

jsme k němu měli blízko. Přesto hráčky zaslouží ohromnou pochvalu za svůj přístup i výkon.“ 

Daniela Digrinová (kapitánka VK Královo Pole): „Pro nás to byl suverénně nejtěžší zápas téhle sezóny. 

Musím smeknout před Prostějovem, jemuž při prvním utkání v Brně chyběla nemocná půlka sestavy, a dneska 

přesto hrál výborně. Pořádně nás zatlačil, vyrovnal ztrátu dvou setů. Celý náš tým chci ale pochválit za to, že 

zůstal trpělivý a všichni společně jsme nakonec vybojovali vítězství.“ 

Erik Nezhoda (trenér VK Královo Pole): „Vyhráli jsme strašně těžké a dlouhé utkání. Už předem jsme se 

připravovali na to, že tady dnes budeme dlouho. Po ztrátě vedení 2:0 se vyplatilo věřit až do konce, protože 

tiebreak jsme zvládli výborně i díky našemu kondičákovi Mariánovi, který holky celou sezónu skvěle připravoval. 

Možná právě na tento maratónský zápas.“ 

VK ŠELMY BRNO – VK DUKLA LIBEREC   3:0   (25:14, 25:11 a 27:25) 
Pro brněnské Šelmy byl druhý 

semifinálový zápas možností potvrdit 

pondělní výhru v Liberci i na domácí 

palubovce a vybojovat si postupový 

mečbol. Naopak hráčky liberecké Dukly 

měly jasný cíl – výhrou v Brně srovnat 

semifinálovou sérii. 

Ivona Marková (kapitánka Šelem): „Dnes 
jsme předvedly oproti pondělnímu zápasu 
ještě lepší výkon na servisu, čímž jsme si 
značně pomohly. Jsem moc ráda za 
otočenou koncovku třetího setu, kdy jsme 
ukázaly zkušenosti a domácí převahu. Moc 
děkujeme všem fanouškům za podporu!“ 
Ondřej Boula (trenér VK Šelmy Brno):„V 
prvních dvou setech jsme hráli opravdu na vysoké úrovni, v některých pasážích to bylo na úrovni, kterou jsem tu 



ještě nezažil. Musím smeknout před týmem ve třetím setu, že dokázal otočit takovou koncovku a nakonec vyhrát. 
Moc jsem si zápas užil i díky skvělé atmosféře.“ 
Nikola Kvapilová (kapitánka VK Dukla Liberec): „Myslela jsem si, že po domácím zápase to nemůže být horší, první 
dva sety mě ale přesvědčily o opaku. Začaly jsme hrát volejbal až ve třetím setu, kdy jsme si ale nechaly nesmyslně 
uniknout koncovku. V neděli to bude těžké, ale nevzdáváme se. Série pokračuje, doma budeme chtít vyhrát.“ 

Bojovnost Liberce a Prostějova ještě brněnské celky do finále nepustila 
 

Semifinále play-off UNIQA 

extraligy žen se 

dramatizuje. Volejbalistky 

Králova Pole a Šelem 

nevyužily postupový mečbol 

do finále, ani když v třetích 

semifinálových duelech 

vedly shodně 2:1 na sety. 

Bojovnost soupeřek 

z Prostějova, respektive 

Liberce slavila úspěch a 

přinesla nejen jejich 

vítězství 3:2, ale i 

prodloužení semifinálové 

série minimálně ještě o 

jedno utkání. 

 

VK DUKLA LIBEREC – VK ŠELMY BRNO   3:2  (26:24, 22:25, 19:25, 29:27 a 15:10)  stav série 1:2 

V neděli čekalo na domácí palubovce volejbalistky Dukly Liberec třetí semifinále, kde musely nad Šelmami 

Brno zvítězit, aby pro tuto dvojici semifinálová série neskončila. Málokdo čekal, že vítěz základní části 

bude se čtvrtým celkem prohrávat 0:2 na zápasy, a dokonce nezíská ani jeden set, přitom v Brně již Dukla 

ve třetím setu vedla 24:20, ale z dílčího úspěch se neradovala. Šelmy v průběhu sezóny citelně posílily            

o bývalé výborné reprezentantky ČR Aneta Kocmanová-Havlíčková a Pavla Šmídová. V nejdramatičtějším 

utkání této semifinálové série nakonec zvítězila Dukla v poměru 3:2. Šelmy ale byly velmi blízko vítězství. 

Za stavu 2:1 na sety vedly 21:19, ale Dukla předvedla velice kvalitní výkon a oddálila konec této série 

Nikola Kvapilová (kapitánka Dukly): „Já si myslím že jsme dnes hrály úplně jiný volejbal než v prvním             

a druhém semifinále. Kdybychom hrály v takovémto nasazení, tak věřím, že by ta série vypadala úplně jinak. 

Děkuji našim fanouškům, že po těch otřesných předvedených výkonech nám zůstali věrni a že nám dnes připravili 

výbornou atmosféru. Byl to dnes parádní zápas a věřím, že si to i užili. Určitě chceme tu semifinálovou sérii 

z Brna vrátit ještě domů.“ 

Libor Gálík (trenér Dukly): „Dnes tu byla výborná atmosféra. Byl to výborný výkon od obou družstev a Šelmy 

konečně něco i zkazily. Škoda druhého setu, který jsme měli dobře rozehraný. Ve čtvrtém jsme zabojovali               

a konečně jsme zvedli i těžké míče v poli a prostě ten tiebreak jsme nakonec urvali ve vítězství. Jsme velice šťastní    

a věříme, že tu sérii ještě prodloužíme o nějaký ten zápas.“ 

Ivona Marková (kapitánka Šelem): „Strašně mě mrzí koncovka čtvrtého setu. Nechci se nikdy vymlouvat na 

rozhodčí, ale upřímně udělali tam pár pěkných chyb, které nás dostaly dolů. Každopádně měly jsme si to uhrát 

samy, ale jinak dnešní výkon byl velmi dobrý. Myslím si, že jsme odevzdaly, co jsme momentálně mohly. Možná 

tam bylo dnes více nevynucených chyb. To může být i z té únavy. Musíme nyní zregenerovat a doma předvést 

lepší výkon.“ 

Ondřej Boula (trenér Šelem): „Zatím to byl z té série nejhezčí zápas. Byli jsme kousíček od postupu a nyní se 

musíme vrátit a začít zase makat od začátku. Máme další utkání na domácí palubovce a toho budeme chtít 

využít.“ 
V Janovicích, dne 17. dubna 2023     Zapsal: Brouk z Beskyd 


